
 

 

            Referat fra Bestyrelsesmøde nr.163 mandag d.03.03 2025  
          

 

 

           Til stede: Leif, Torben, Mogens Pia, Bente, Birgit. Annette og Jane  
         

 

1. Orientering og Meddelelser (Formanden): 
 
Da hal 1,2,3,4 skal have nyt gulv i sommermånederne lukker hallen. Bestyrelsen arbejder på at finde 
alternativer. 
Vi har søgt 5 badmintonbaner mandag og onsdag, og 3 pickleboldbaner tirsdag, 
De sekundære rum kan bruges som de plejer, der er dog kun et herre- og et dame-omklædningsrum 
der kan benyttes. I får selvfølgelig nærmere besked når vi ved mere. 
 
Bestyrelsen er i gang med forårsrengøring på kontoret. 
 
Vi er klar til generalforsamlingen på Rødovregård d. 4. april kl. 13.00 
  

 Da cafeen er lukket, må medlemmerne gerne tage mad og drikke med fra d.d. 
Vi afventer retningslinjer for brugen af køkkenet, som er låst, så der forefindes altså foreløbig ikke 
bestik m.m. 
Det er en selvfølge at man rydder pænt op efter sig.  

 
               

2. Økonomi (Kassereren):   
 
Bestyrelsen har drøftet kontingentforhøjelse og er blevet enige om at det ikke skal hæves i år. 
Ellers er der ingen bemærkninger. 
 
                                        

3. Aktiviteter: (Arrangementsudvalget):  
 
Planlægningen af ture og arrangementer for efterår 25 og forår 26 er i fuld gang. 
 
 

       5.  Evt.  
 

 
 
Næste bestyrelsesmøde mandag d. 7. april - 2025  kl. 12, mødelokale 1 

  
Referent: Annette 

        
 


